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2014Z13949 

Vragen van de leden Segers (ChristenUnie) en Siderius (SP) aan de Minister 
van Veiligheid en Justitie en de Staatssecretaris van Volksgezondheid Welzijn 
en Sport over het bericht «Jeugdklinieken in nood door overheveling zorg» 
(ingezonden 11 augustus 2014). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het bericht «Jeugdklinieken in nood door 
overheveling zorg»?1 

Vraag 2
Bent u bekend met de grote zorgen van de jeugdklinieken en hoe beoordeelt 
u deze zorgen? 

Vraag 3
Herinnert u zich de motie Segers c.s., 33 750 – VI- nr. 71, inzake de opvang 
van slachtoffers van mensenhandel en eergerelateerd geweld? 

Vraag 4
Hoe waarborgt u de uitvoering van deze motie en bent u bereid voor het 
einde van 2014 de Kamer nogmaals te informeren over de voortgang? 

Vraag 5
Kunt u inzicht geven hoeveel gemeenten tot nu toe hulp hebben ingekocht bij 
landelijk werkende instellingen? 

Vraag 6
Wordt op dit moment het percentage van 3,76% dat door de VNG geadvi-
seerd is aan gemeenten van het totale jeugdhulpbudget te reserveren voor de 
financiering van specialistische functies in de jeugdhulp inderdaad door 
gemeenten als richtsnoer gehanteerd? 

Vraag 7
Hoe waarborgt u dat er indien nodig verwezen wordt naar de landelijk 
werkende instellingen en niet naar de meer algemene jeugdhulp in de regio 
waar door de gemeenten ingekocht is? 

1 Algemeen Dagblad, 6 augustus 2014
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Vraag 8
Garandeert u dat kinderen die het nodig hebben toegang houden tot 
gespecialiseerde jeugdzorginstellingen?
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